
Udledning af spildevand i Agersøsund og Storebælt generelt.  
 

Efter de mange bekymrende opslag og læserbreve omkring udledning af spildevand i Agersøsund og 

Storebælt, valgte vi som klub, at lave en undersøgelse blandt vores medlemmer og lystfiskere generelt. 

Undersøgelsen er i bund og grund blot et spørgsmål der går på om man synes fiskeriet er blevet dårligere, 

bedre eller uændret over de sidste 6 år i Agersøsund og Storebælt. Vi har som klub og lystfiskere, selv 

oplevet hvordan fangsterne er udeblevet til vores klubture og konkurrencer i Agersøsund og Storebælt. 

Derfor har vi været enormt interesseret i at følge debatten og som lystfiskere med generel interesse for 

vores miljø og herunder havmiljø, vil vi gerne være med til at præge debatten. 

 

Brugerundersøgelsen 
 

Brugerundersøgelsen er helt konkret foregået via spørgsmålet: 

 

 



Konklusion 
 

Der er pr dags dato 71 personer/lystfiskere der har indsendt en besvarelse. 

Besvarelsen er som det kan ses på dette diagram, ret entydige og giver et godt billede af hvad Storebælt 

Småbådsklubs medlemmer også oplever omkring fiskeriet. 

 

 

Det er rigtig sørgeligt at læse alle de besvarelser og hvad der er sket med fiskeriet igennem de sidste år, 

men det er tydeligt at der er sket en voldsom ændring. Især torsk og fladfisk er stort set ikke eksisterende 

mere i Agersøsund og Storebælt. Der må sidde nogen et sted som har en viden om hvad der er sket i 

Agersøsund og Storebælt. Vi håber som klub, at finde nogen der vil / tør stille op og fortælle omkring det.  

Storebælt Småbådsklub er selvfølgelig interesseret i et rent vandmiljø og vi vil blive ved med at undersøge 

alt det vi kan omkring hvorfor der er sket så kraftig en nedgang i fiskeriet. 

Storebælt Småbådsklub vil gerne takke for alle de besvarelser der er kommet. 

 

  



Besvarelserne 

 

 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 


